
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XXV/2020 

XXV Sesja w dniu 28 października 2020  

Obrady rozpoczęto 28 października 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:48 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Beata Kmito 

7. Jarosław Kopyciński 

8. Justyna Korybska 

9. Agnieszka Kościelska 

10. Anna Maciuszonek 

11. Katarzyna Mała 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary  

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary  

3. Katarzyna Rynkowska – Skarbnik Miasta i Gminy Młynary  

4. Karolina Przygoda – Radca Prawny 

  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XXV Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych.  

W obecnym momencie na obradach Sesji obecnych było 8 radnych, co stanowi quorum  

do podejmowania prawomocnych uchwał. 



2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady poinformował Radnych, że zgodnie z ustawą o dostępności cyfrowej 

stron internetowych i aplikacji mobilnych podmiotów publicznych z dnia 4 kwietnia 2019 r. 

na nagraniach Sesji Rady Miejskiej od 23 września 2020 r. muszą być umieszczane napisy                            

z wypowiedzi. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

30.09.2020 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia  

30.09.2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Justyna Korybska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (7) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Agnieszka 

Kościelska, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 
Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z okresu międzysesyjnego od 30 września 2020 r. do dnia 

28 października 2020 r. 

Radnie nie mieli pytań do sprawozdania z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zabrał głos w sprawie przygotowania naszej gminy na obecnie 

panującą pandemię, o zakres tego przygotowania oraz o ilość miejsc przeznaczonych na 

kwarantannę. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że gmina ma opracowaną procedurę na wypadek covid-19.  

W gminie jest przygotowane miejsce na kwarantannę dla 6 osób w starym budynku 

przedszkola, które zostało przekazane do remontu. Na czas remontu miejsca te zostały 

przeniesione do nowo wyremontowanego pawilonu sportowego na stadionie, który jest dobrze 

wyposażony w zaplecze sanitarne. 

6. Wnioski sołtysów. 

 
Nie wpłynął żaden wniosek od sołtysów z terenu Gminy Młynary. 

 



7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020 – 2035, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz uchwały w sprawie zmiany budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020 – 2035,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Justyna Korybska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (7) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Agnieszka 

Kościelska, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2020 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2020 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Justyna Korybska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (7) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Agnieszka 

Kościelska, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska 

 

c) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały w sprawie 

wyznaczania obszaru i granic aglomeracji Młynary. 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Młynary,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Justyna Korybska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (7) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Agnieszka 

Kościelska, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska 

 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2020, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie powyższej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2020,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Justyna Korybska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (7) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Agnieszka 

Kościelska, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówił uzasadnienie do niepodejmowania uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę ustalania podatku rolnego. 

Radni nie wnieśli sprzeciwu. Uzasadnienie zostało uznane za właściwe. Uchwała nie została 

podjęta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówił uzasadnienie do niepodejmowania uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku 

leśnego. Radni nie wnieśli sprzeciwu. Uzasadnienie zostało uznane za właściwe. Uchwała nie 

została podjęta. 



e) uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2021, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o zabranie głosu w sprawie 

powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2021,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Regina Chabros-Dusza, Karol Jóźwiak, Justyna Korybska, Anna Maciuszonek, Katarzyna 

Mała, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Florczyk 

NIEOBECNI (7) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Agnieszka 

Kościelska, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska 

 

f) zmieniająca uchwałę nr XII/74/2015 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 06 listopada 2015 

r., w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości od osób fizycznych w 

drodze inkasa, ustalenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr XII/74/2015 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 06 listopada 2015 r., 

w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości od osób fizycznych w drodze 

inkasa, ustalenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Justyna Korybska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (7) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Agnieszka 

Kościelska, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska 



 

g) udzielenia Gminie Pasłęk pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Gminie Pasłęk pomocy finansowej w formie dotacji celowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Justyna Korybska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (7) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Agnieszka 

Kościelska, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że odpowiedzi na pytania zostały udzielone 

na bieżąco. 

 

9. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że otrzymał opinię od Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Elblągu informację dotyczącą oświadczeń majątkowych Państwa Radnych.  

W oświadczeniach Radnych nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy w związku z modernizacją oświetlenia w mieście 

Młynarach zdemontowane lampy można wykorzystać i umieścić w Młynarskiej Woli  

na zakręcie koło posesji Państwa Borkowskich. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że modernizacja oświetlenia to zadanie przeznaczone na 4 lata, 

które ma przynieść oszczędności. Lampy sodowe będą wymieniane na lampy ledowe.  

W dalszym etapie będzie przygotowywana działka pod fotowoltaikę. Gmina nie może 

wykorzystać starych lamp, ponieważ są własnością operatora. W umowie przewidziane jest 

kilka lamp, które w czasie obowiązywania umowy będzie można zamieścić w wyznaczonych 

miejscach. Jeśli istnieje taka potrzeba, to po rozpoznaniu sprawy lampa zostanie zainstalowana 

we właściwym miejscu. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy przejście między kamienicą Rynek a sklepem Państwa 

Nurek jest ziemią gminną, bo w tym miejscu jest nieład. Czy można zobowiązać mieszkańców 

do uprzątnięcia tego terenu? 

Pan Burmistrz odpowiedziała, że w sąsiedztwie tego miejsca jest remont uliczek, a w dalszym 

etapie remontu miejsce to zostanie wybrukowane.  W planie jest zamknięcie przejścia dla 



mieszkańców miasta i wykorzystanie go jako przestrzeni technicznej dla użytkowników 

budynków. W miejscu tym będą zapewne ustawione śmietniki. 

 10. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXV Sesji Rady Miejskiej w Młynarach. 

 

 

 

 

Przewodniczący   

Rady Miejskiej w Młynarach 

 /-/ Karol Jóźwiak   

 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


